

Title (en)

Preformed packaging bag for food products and stack of such bags

Title (de)

Vorgeformter Verpackungsbeutel für Lebensmittel und Stapel von solchen Beuteln

Title (fr)

Sachet d'emballage préformé pour des produits alimentaires et pile de tels sachets

Publication

EP 2116476 A1 20091111 (FR)

Application

EP 08300198 A 20080506

Priority

EP 08300198 A 20080506

Abstract (en)

The bag (S) has an opening bordered by a lip (5) located in an extension of composite film layer (N1), where the lip is equipped with an adhesive band occupying a length (L) of the opening. The opening is protected by a detachable band (8). Exterior edges (9, 10) of the lip are equipped with the band, and are truncated. The opening is prolonged by a lip (6) folded against an exterior face of the bag, where the opening is glued at the lip (5) for closing the bag in a sealed manner.

Abstract (fr)

Sachet d'emballage préformé équipé d'un dispositif de fermeture pour recevoir des produits, notamment des produits alimentaires, et dont l'ouverture est bordée par une face munie d'une bande encollée, couverte par une bande de protection enlevée avant le collage avec l'autre face pour la fermeture du sachet. L'ouverture (O) se prolonge d'une part, par une lèvre (5) munie d'une bande adhésive (7) occupant toute la longueur (L) de l'ouverture et protégée par une bande amovible (8), avant collage et, d'autre part, par une autre lèvre (6) repliée de fabrication, contre la face extérieure du sachet (S) et destinée à être collée à la lèvre encollée (5) pour fermer le sachet.

IPC 8 full level

B65D 33/20 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 33/20 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 514109 A 19391031 - ROBERT ARTHUR THRELFALL
- [A] US 3942713 A 19760309 - OLSON ROBERT H, et al
- [A] WO 2004007307 A1 20040122 - TAYLOR PETER [CA]
- [A] US 5002220 A 19910326 - SAFRANSKI RICHARD L [US]

Cited by

EP2374725A1; FR3008076A1; ES2393771A1; ES2374239A1; FR2958631A1; FR3008079A1; WO2015001220A1; WO2015001231A1; WO2013079749A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2116476 A1 20091111; EP 2116476 B1 20140212

DOCDB simple family (application)

EP 08300198 A 20080506